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Bondkyrko hembygdsförening 
Stabby 

 

2024-03-01 

 Verksamhetsberättelse Bondkyrko hembygdsförening 2023 

  Styrelse efter årsmötet den 15 mars och konstituerande möte i anslutning. 

Ordförande Gunilla Stenkula 

Vice ordförande Helena Harnesk 

Sekreterare Carin Söderhäll 

Övriga ledamöter: Gunilla Överby, Håkan Zillén, Stig Brink och Ulf Hellman  

Suppleanter: Göran Fällman, Jan Halvardson, Nils E Åberg 

Efter Helena Harnesks bortgång våren 2023 har posten som vice ordförande ej varit tillsatt. 

Detsamma gäller också flera av hennes övriga uppdrag.                                                            

   Övriga funktionärer och arbetsgrupper 

Revisorer                                     Mats Hallor, Anders Ljungkvist 

Revisorssuppleanter                     Gun Bjuremalm,  Maria Wold-Troell 

Valberedning                                Ove Lundgren (smk), Annita Kronborg, Roger Gyllin 

Programkommittén                       Elsa Carlsson, Hélène Bergwall, Margret Halvardson, 

                                                      Maria Wold-Troell         

Värdinnor                                     Karin Elfvik, Kerstin Gauffin, Kicki Hellman, Monica Brink 

Hemsidesansvarig                         Maria Wold-Troell 

Konferensansvariga                      Kicki Hellman, Monica Brink 

Informationsansvarig                   Carin Söderhäll 

Kaféansvarig                                Gunilla Överby 

Byggrupp                                      Ulf Hellman, Håkan Zillén 

Trädgårdsgrupp                             Karin Bäckström, Märet Husberg, Ulla Robertsson 

Uthyrningsgrupp                           Carin Söderhäll, Gunilla Överby, Stig Brink, Ulf Hellman,     

                                                       Karin Elfvik och Ove Lundgren 

Kontaktperson för Uppsala kommun: Ulf Hellman   

Kontaktperson för Gröna Sköna Stabby: Ulf Hellman  
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Anställda 

Ekonomiassistent Susanna Sundström  (100 %) 

Fastighetsskötare/vaktmästare  Enrique Rivas (100 %) 

Styrelsen har haft 10 protokollförda sammanträden. Även suppleanterna har regelbundet 

deltagit i dessa.  

Information till medlemmar har även detta år skett via mejl och brev, förutom via hemsidan. 

Bokningar, bokföring, bokslut, deklaration, löneutbetalningar, kontanthantering, 

medlemsregistrering med mera har på ett förtjänstfullt sätt skötts av Susanna Sundström. 

Visningar av husen, överlämningar och syn av lokalerna vardagar samt uthyrningsansvar en 

helg i månaden, städning, gräsklippning och allmän fastighetsskötsel har på ett förtjänstfullt 

sätt skötts av Enrique Rivas. För akuta städinsatser har firman Städhjälten (ansvarig Tobias 

Jansson)  anlitats. 

Medlemskap 

Föreningen hade vid årets slut 348 betalande medlemmar. Medlemsavgiften är 200 kr och för 

alla i ett hushåll (maka/make, sambo, barn) 300 kr. Information har även detta år skett via 

mejl och brev, förutom programkvällar och hemsidan. 

Programverksamhet 

Av programkommitténs vanligen 12 program samt årsmöte under ett år kunde i år alla tolv  

anordnas. 

 

1 febr       Leif Alpsjö, riksspelman och underhållare bjöd på äkta traditiion, glädje och värme. 

12 mars    Bakdag med kökets vedeldade ugn. Musik med Georgs orkester 

15 mars    Årsmöte. Efter förhandlingarna berättade Daniel Werkmäster, chef för        

                 Konstmuséeet berättade om Carin Ax, som gjort vår vackra logotyp. 

5 april      Åke Pålshammar informerade om Hur vi äldre håller hjärnan i trim 

3 maj        Svante Lindsjö beskrev hur man ut utvecklar en smalspårig järnväg, och 

                 hur Sveriges längsta muséijärnväg sköts av ett sällskap tågfantaster 

7 maj        Under ledning av Roger Gyllin. 28 arter noterades i skogen och hagarna. 

18 maj      Gudstjänst i Stabby prästgård med Bertil Murray. Musik: Mattias Jansson 

7 juni        Kvällsvandring i främre Luthagen med Agnetha Pettersson 

6 sept        Ola Larsmo presenterade Lektion 11. Om hur rasbiologin växte fram i Sverige och  

                  dess följder 

10 sept      Samarrangemang med Gröna Sköna Stabby. Då var Stabby prästgård med sin 

                  trädgård och den stora planen vid ladan som en festplats med många besökare, 

                  kafé och inte minst loppis. Lars Falk, Martina Andersson och Peder Strandh   

                  berättade med rubriken Stabby i mitt hjärta. Också friluftsgudstjänst med Lars  

                 Olof Fahlén och Mattias Jansson ägde rum i trädgården. 

                 Övriga aktiviteter i Stabby: Vid grillplatsen bakom Eriksskolan erbjöd   

                 Rickomberga Egnahemsförening frukt, fika och tänd grill. Stora skolan var öppen,  

                 och tipsrunda ansvarade elever i åk 3 för. Hundträning i hagen fanns att se eller  

                 delta i. 
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4 okt          Mina föräldrars flykt undan nazismen. Vera Bouveng Hermansson berättade 

                  utifrån sin bok Ett oönskat kärleksbarn 

1 nov         Kees Geurtsen höll ett bildföredrag om konsten i Uppsalas offentliga rum. 

7 dec         Luciatåg från Eriksskolan och julsånger med Peder Strandh 

                               

 

Prästgårdskaféet och trädgården 

Sommarkafé ägde rum utomhus från och med den 2 juni, 11 söndagar i trädgården också 

denna sommar begränsat till kaffe/te, saft, bullar och kakor, och med väl förberedd 

självservering. - Allt bröd var bakat av medlemmar, vilka också drev hela kaféet. 

Evenemanget blev åter en succé till och med när det regnade.- Samtliga medverkande vill 

fortsätta nästa sommar, och med bryggkaffe inte pulverkaffe. 

 

Under den varma årstiden, de dagar prästgården inte var uthyrd, använde 

föreningsmedlemmar och även allmänheten den vackra trädgården till en skön fikastund med 

medhavd förtäring. Sommaren blev därigenom både glädje- och livgivande 

 

Reparationer och underhåll  
Vi lät ta ner två rejäla skadade björkar som blev ved till framtida bakdagar och lindarna på 

tunet gallrades och blev till flis. Luftvärmepumpar i båda husen installerades och därtill 

kommer alla de mindre insatserna som aldrig tar slut – lagning av tapet, skadade fönsterbågar 

och foder byttes ut, trasiga lås, slangar i diskmaskinerna, lampan i en hall, en frusen toalett, 

drivrem till gräsklipparen - listan kan göras lång på underhållsarbete. 

 

Uthyrningar 

Uthyrningar vilket är föreningens viktigaste inkomstkälla ökade till 1 027 975 kr från 873 280 

2022.   - Vi tydliggjorde reglerna för ungdomar som vill hyra våra lokaler: ”Av hänsyn till den 

värdefulla och känsliga miljön hyr vi endast ut lokalerna till personer över 25 år. För fester 

där den som hyr är 26-30 år skall en depositionsavgift på 5 000 kr betalas samtidigt med 

bokningsavgiften. Vi hyr inte ut till ungdomsfester av olika slag eller till studentfester. Vi kan 

hyra ut till studentuppvaktning/mottagning där någon vuxen är ansvarig och närvarande.” 

 

Hemsidan 

Föreningens hemsida har fortsatt varit en bra och trevlig informationskanal, inte minst genom 

foton från internt arbete, program och trädgårdsaktiviteter 

 

Ekonomi    

Likvida medel har under år 2023 ökat från 331 540 kr till 371 351, en ökning med c:a 39 811 

kr.   Personalkostnaderna har ökat 2023 jämfört med föregående år:  952 564 kr mot 925 974. 

År 2023: Från summan Personalkostnader 952 564 kr ska lönebidraget  459 219 dras av. 

År 2022: Från summan 925 974 kr drogs lönebidraget 465 856. 

 

Medlemsavgifter 2023 var 63 200 kr kr, en ökning med 8 800 kr jämfört år 2022 (54 400 kr). 

Under året hade föreningen 348 betalande medlemmar. Tilläggas bör att under år 2023 mottog 

föreningen även en medlemsdonationer och gåvor till en summa av 17.000 kr.                                                                          
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Slutligen 

 

I projektet ”Gestaltning i förvaltning ” förbättrades stigar och utsiktspunkter i Stabbyskogen 

av studenter som läste till landskapsarkitekter vid Ultuna.  – Och föreningen grundad 1953 

firade 70-årsjubileum. 

Glädjen har funnits under året, men också allvaret: vår i vardag och fest mycket uppskattade 

medarbetare Helena Harnesk, vice ordförande, fick sluta sina dagar. Hennes kunskaper och 

överblick hade mycket stor betydelse för oss alla.  - Kerstin Berglund gick också bort. Hon 

valdes till Uppsalas första kyrkoherde i Helga Trefaldighet i slutet av 80-talet. Kyrkan ägde då 

Stabby prästgård, som ingick i hennes ansvarsområde.  På senare år hade hon 

sommargudstjänster och fanns för oss när vi behövde henne. 

 

Styrelsen vill som avslutning framföra sitt hjärtliga tack till alla funktionärer och övriga 

medlemmar som under verksamhetsåret 2023 verkat för föreningens bästa. Vi ser fram mot 

kommande år med glädje! 

 

 

Gunilla Stenkula             Stig Brink                     Ulf Hellman 

 

 

Håkan Zillén                   Gunilla Överby             Göran Fällman 

 

 

Carin Söderhäll               Nils Erik Åberg             Jan Halvardson 

 


